
Referat bestyrelsesmøde i Bellinge Gymnasterne. 
Nr. 5-2023  

Tid: Mandag d. 2. Oktober kl. 19.00-21.30  

Sted: Bellinge Idrætscenter – klublokale 

Deltagere: Lykke Moesgaard, Maria Jørgensen, Marianne Larsen, Lone Roulund, Maiken Lohmann, Thomas 
Moesgaard, Rikke Thykjær. 

Afbud: Morten Rosenlund 

Referent: Maiken Lohmann 

Pkt. 1) Godkendelse af referat nr. 4-2023 
- Godkendt uden tilføjelse 

Pkt. 2) Åben for tilføjelse til dagsorden 

- Pkt 5A) træningsdragter 
- Pkt. 5 dance-fitness 

Pkt. 3) Godkendelse af dagsorden nr. 5-2023 
- Godkendt med tilføjelser 

Pkt. 4) Budget/regnskab v/Thomas 
Status på budget/regnskab -  forventes klar til næste møde. 

Status på eksterne kontorhænder og samarbejde med banken – De eksterne kontorhænder er ved at blive 
godkendt til de forskellige funktioner de er foreningen behjælpelige med. 

Det fungerer nu med banken ift. de nye ændringer i vedtægterne. 

Pkt. 5) Status på sæson 2023/24 

Status på de enkelte hold: 

Der er stor tilslutning til alle hold i foreningen, enkelte hold er der flyttet piger fra til andet hold. 

Enkelte hold er der mange deltagere på i år, som forening ved vi det er hensigtsmæssigt med færre, for at 
pigerne har skulle kunne lave gymnastik er der derfor valgt denne fordeling i år. Et opmærksomhedspunkt 
til næste år er aldersopdeling på enkelte hold. 

Foreningen har tilgang på godt 20% i år. 

- Der skal indkøbes vogn og måtter til Yoga. Mette indkøber måtterne, Thomas/Rikke køber vognen. 
- Møde med aspiranttrænerne er torsdag d. 5/10-23 
- Møde med talenttrænerne i Ringe 1/11-23. 
- Møde 3/10 for Performance Elite team vedr. Uganda. 
- Dance fitness ønsker der åbnes for flere pladser på holdene. 
- De piger der er rykket fra et hold til andet hold skal have kontingent tilbagebetalt og indbetale på 

det nye hold. 
- I denne sæson har forældrene været gode til tidligt at få betalt efterårskontingent for deres børn 



Pkt. 5A) Træningsdragter 

- Maria har haft møde med sport og profil, der oprettes en klubside. Der er prøvedage, hvor 
gymnasten får seddel med hjem med prøvet størrelser, herefter skal forældrene selv bestille. På 
forældremøderne foreligges de nye tiltag. 

- Der drøftes hvorvidt det skal være muligt at købe andet tøj via klubsiden med foreningens logo på. 

Pkt. 6) Status på Børneattester 

- Vi afventer at ansøge disse. Thomas arbejder i om eksterne kontorhænder kommer til at kunne 
ansøge sidde, eller om Maiken skal sættes op til erhvervs-ID.  

Pkt. 7) Forberedelser til forældremøder 

- 12/10 møde i talentafdelingen  
- 24/10 møde i gymnastik for alle  

 
Pkt. 8) Status på byggeriet ved Ådalskolen 

 
- Rejsegilde 5/10 kl 10.30 – Thomas forsøger at deltage 

 
Pkt. 9) Hjemmeside/Conventus v/Alle 

Hvordan vedligeholdes hjemmesiden fremadrettet – Stella hjælper fortsat. Thomas undersøger mulighed 
for ny hjememside. 

Pkt. 10) Planlægning af evt. arrangementer v/Lone  

- Julearrangement forsøges planlagt til næste sæson. 

Pkt. 11) Evt.  
 


